



STYRELSEMÖTE VINIR ISLANDSHÄSTFÖRENING 14 JANUARI

Närvarande

Jan Berntsson
Karin Andersson
Tuija Riuttanen
Manuela Gustavsson
Hanna Lundqvist
Monica Rohland
Cecilia Eriksson

Ej närvarande

Åse Arnvik
Giesela Magnusson
Lina Gustavsson

1. Mötets öppnande

Janne hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

2. Dagordningen

Godkändes utan ändringar av mötet.

3. Val av justerare

Manuela Gustavsson valdes till justerare.

4. Närvaro

Se ovan. Mötet är beslutsmässigt.

5. Föregående mötesprotokoll

Gicks igenom och lades till handlingarna.

6. Föreningens sektioner

a) Ekonomi

i) Uppdatering om läget

Alla handlingar är inskickade för att Janne och Hanna ska få tillgång till föreningens konto. Det tar ca 5 veckor att föra över behörighet till konton, så det är fortfarande bara Giesela som har tillgång till det. I och med detta måste hon göra ekonomiskt bokslut för 2024. Janne har även bett att hon skriver en redogörelse för bluff-fakturan från 2023.

Hanna har fått tillgång till bokföringen i Fort Knox, men kan inte göra något där ännu.

Om inte Giesela kan göra bokslutet så funderar vi på att ta in en tredje part som gör bokslutet, mot ekonomisk ersättning.

Så vitt Hanna kan se så är alla inkomna räkningar betalda, men eventuellt inte bokförda.

ii) **Betalning av medlemsavgift 2025**

Tina R kontaktade Giesela i början av januari ang fakturering av medlemsavgifter. Detta har tidigare gjorts via IOL, men funkar troligtvis inte längre.

Hur gör vi i år? Planen var att Giesela skulle göra fakturor i Fort Knox baserat på input från Tina om vem som ska betala för vilken typ av medlemsskap.

➔ Vi avvaktar med att skicka ut fakturorna tills behörigheten för kontona är överflyttad. Hanna tar ett möte med Tina för att reda ut hur vi fakturerar medlemsavgifterna.

De som behöver lösa tävlingslicens kan hanteras vid sidan om.

Viktigt att medlemsavgifter är betalda inför årsmötet för att medlemmarna skall ha behörighet att rösta.

iii) **Reducerad medlemsavgift för nya medlemmar 2025**

SIF vill att nya medlemmar endast betalar 50 kr i medlemsavgift till SIF för 2025, med anledning av 50-årsjubileet, och 0 kr till lokalföreningen. (Idag får vi 100 kr för ny medlem.)

➔ Janne kollar hur andra föreningar gör. Frågan bordlägges till nästa möte.

b) **Tävling**

i) **Tävlingar 2025**

Bordlägges till nästa möte då Lina inte var med på mötet.

c) **Ungdom**

i) **Aktiviteter 2025:**

Inget nytt. Bordlagt.

d) **Fritid**

i) **Medlemsmöte?**

Hur får vi medlemmar att engagera sig i aktiviteter? Hur hittar vi dem? Kan vi göra på samma sätt som med funktionärerna? Många kan tänka sig att hjälpa till, men få vill ta helhetsansvaret.

Kanske att styrelsen driver aktiviteter?

Prova med ett medlemsmöte à la det vi hade på Lerberg förra året?

ii) **Planerade aktiviteter**

Stickjunta, tre tillfällen kvar.

7. Övriga frågor

a) **Distriktet "Västra Götaland"**

Interimstyrelse tillsatt, och de har haft sitt första möte. Kallelse till årsmöte under våren.

b) Uppdatering Vestur/Sävebanan (Möte med lokalklubbarna 25/1)

Janne har varit i kontakt med Elisabet Andresasson. Göteborgs kommun har skjutit till pengar för att betala driften av banan. Vestur har kallat till möte 25/1 förmiddag. Vi får delta med 5 personer (lika många deltagare på årsmötet). Janne vill gärna ha med Lina och Manuela. Finns ytterligare två platser för fler intresserade.

c) Styrelse "kick-off" 2025?

Preliminär plan att ha ett lunchmöte när vi har fått tillgång till ekonomin för att diskutera aktuella frågor.

d) Årsmöte

Preliminärt i början av mars (efter Vasaloppet).

8. Nästa möte (plats & tid)

När vi fått tillgång till ekonomin. Janne sammankallande.

9. Mötet avslutas

Vid tangentbordet: *Karin Andersson*

Justeras: *Manuela Gustavsson*